
 
 
ACL: Antonio Cejalvo Lapeña 
DCL: Dolores Cejalvo Lapeña 
 
 
 

Any PEV Família Cejalvo-Lapeña Empreses 
promotores 

CEEC 

1999 Des/99 Ordre que prohibeix fer 
parcs eòlics i estableix un Pla 
Eòlic Valencià 

* Feb/99 Dolores Cejalvo Lapeña 
administradora única de Green Planet 
* 99 Antonio Cejalvo Lapeña ja era cap 
del servei d’energia de la Conselleria 
d’Indústria 

  

2000 20/Set/00 Se sotmet a informació 
pública el PEV i el seu EsIA 

   

2001 *26/Jul/01 Es publiquen les 
normes del PEV que recullen 15 
zones eòliques 
*31/Jul/01 Convocatòria pública 
(concurs) per al desenvolupament 
del PEV, es donen 3 mesos per a 
presentar els papers (fins 3 de nov 
01) 

*26/Nov/01 Es crea l’Agència 
Valenciana d’Energia, AVEN  

Empreses 
relacionades amb la 
zona 14: 
*19/Oct/01 Es 
constitueix 
Guadalaviar 
*24/Oct/01 Es 
constitueix 
l’empresa Vent Sol 
i Energia 
*30/Oct/01 Es 
constitueix Xaloc 
(19/Des/03 es 
dissol) 

 



2002 *11/Gen/02 Es fa la preselecció de 
les empreses (no es va publicar 
fins a 1 any després) 

*30/Mai/02 Nomenen director de 
l’AVEN a ACL,  
*2002 La vàlua personal d’ACL en 
l’aposta pel PEV el fan nomenar-lo 
vicepresident d’EnerAgen (associació 
estatal) 

  

2003 *25/Feb/03 Es publica 
l’adjudicació de les zones 
(diferències amb la preselecció?). 
Per al total del PEV es van 
presentar 18 empreses per a 15 
zones. 10 de les 15 zones van ser 
adjudicades a RENOMAR i 
GUADALAVIAR (ACCIONA, 
José Monzonís) 
*12/Jun/03 Es fa el contracte de 
cessió de Guadalaviar a EYRA per 
a la zona 14 
*3/Set/03 Idem d’EYRA a Vent 
Sol i Energia (després 27/Set/06 
EYRA absorbeix NEVASA i Vent 
Sol i Energia) 

27/Jun/03 La Direcció General 
d’Indústria i Energia es subdivideix  en 
dues, la d’Indústria que està al càrrec 
José Monzonís i Sàlvia i la d’Energia 
que l’adquireix ACL. (Prèviament havia 
sigut director general José Luís Sorribes 
fins que el 5/Mai/99 va ser substituït 
José Monzonís i Sàlvia). 

  

2004 18/Jun/04 es fa la informació 
pública de l’avantprojecte (en 
realitat el plà energètic no es va 
exposar), l’EsIA i el pla especial 
de la Z14. Aquests 3 documents 
són els que van fer acreedors i 
mereixedors de l’adjudicació 

  *Agost/04 
La CEEC presenta 
40.000 al·legacions 
* Set/04 1a denúncia 
al Síndic 
*18/Oct/2004 
Sol·licitem per 
primera volta vore 



l’EsIA 
2005 25/Jul/05 L’expedient de les línies 

es remet de Gestió del Medi 
Natural (Consel MA) 

Canvia la cúpula del Col·legi Oficial de 
Biòlegs: entra DCL com a secretària 
(abans era Gerardo) i com a degà 
(president) Gerardo Urios 

 *23/Feb/05 La CEEC 
es legalitza com a 
associació. 
31/Març/05 1a 
resolució del Síndic 
on recomana buscar 
zones més adequades 

2008    25/Jul/08 Podem 
consultar per primer 
cop l’EsIA després de 
l’exposició pública 
del 2004. Detectem 
totes les irregularitats 
que denunciem 

 


